
Mette Jacobsen er ikke en af de frivillige, der ses mest ved Hav-

nefesten 

Til gengæld ses og opleves det, hvis hun ikke er der. 

Hun gør rent i toiletvognen. Hun kommer tit og lige ordner i de 

2 døgn festen varer. 

Jeg hørte en bemærkning fra en af ”kollegerne i baren”, der gav 

udtryk for stor fornøjelse ved at bruge de offentlige toiletter – ” 

der er bare så rent”. 

Mette siger med sit smittende humør og glade smil : ” Nogen 

skal jo gøre det, og så gør jeg det” 

TUSIND TAK METTE. 

  

Den 15.7.2015 Grethe Vejs 

En af havne- 

festens "helte"  


